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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Huidkanker is de meest voorkomende vorm van kanker. Omdat huidkanker veel voorkomt heeft de

staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS) vorig jaar aan de Gezondheidsraad

gevraagd of een bevolkingsondezoek naar huidkanker aangewezen is. De Gezondheidsraad geeft

hierbij aan dat wetenschappelijk bewijs ontbreekt of een dergelijk programma zinvol is.l!-l

Gezien overmatige blootstelling aan zonlicht en zonverbranding in combinatie met een lichte huid de

belangrijkste risicofactoren vormen voor huidkanker, benadrukt de Gezondheidsraad het belang van

gedragsverandering en voorlichting. Gedrag kan namelijk het risico aanzienlijk verkleinen, zoals

smeren met hoge beschermingsfactor, de huid bedekken en niet langdurig in de zon zitten.

De fractie van Groenlinks heeft in een artikel van NOS Nieuws kunnen vernemen dat je op

honderden plekken in Nederland gratis zonnebrandcrème kan smeren.pl

GroenLinks heeft de volgende vragen aan het college:

Il lhttos://wwwgezondheidsraad.nl/onderwerpen/bevolkinqsonderzoelddocumenten/adviezen/2022l07
/05/samenvatting-screeninq-op-hu idkanker

[2lhttps://nos. nl/artikel/2478256-op-honderden-plekken-in-nederland-oratis-zonnebrandcreme-smeren

1. Kan het college aangeven wat de gemeente Roosendaal momenteel doet op het gebied van

preventie ter voorkoming van huidkanker? Graag een toelichting.

2. ls het college van mening dat de gemeente een rol/taak heeft bij de preventie van huidkanker?

Graag een toelichting.

ln een goede zonnebrandcrème zitten veel zonnefilters en antioxidanten. Dit maakt dat

zonnebrandcrèmes behoorlijk prijzig kunnen zijn en in de afgelopen jaren zijn de prijzen van

zonnebrandcrèmes nog verder gestegen, o.a. door hogere productiekosten en de verhoging van

energieprijzen en arbeidskosten. Dit -in combinatie met het feit dat alles vandaag de dag veel duurder

is- maakt dat zonnebrandcrèmes vaak niet bovenaan de boodschappenlijstjes staan óf dat het advies

om zich om de twee uur opnieuw in te smeren niet goed wordt gevolgd.
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3. ls het college bekend met de voorbeelden omtrent het gratis verstrekken van zonnebrandcrème

door middel van zonnebrandpalen? Wat vindt het college van dit idee?

4. Deelt het college de mening dat je door middel van zonnebrandpalen inwoners tegen de zon

beschermt en dat je op deze wijze bewustzijn creëert? Graag een toelichting.

5. ln het artikel van NOS Nieuws is ook te lezen dat het VieCuri Ziekenhuis in Venlo-Venray in

samenwerking met het Koningin Wilhelmina Fonds voor de Nederlandse Kankerbestrijding (KWF) en

diverse gemeenten momenteel 120 basisscholen in Noord-Limburg van zonnebrandcrème voorziet.

a. Wat vindt het college van een dergelijke samenwerking?

b. Ziet het college mogelijkheden om in de zomerperiodes ook openbare zonnebrandpalen/

zonnebranddispensers in de gemeente Roosendaal te plaatsen bijonder andere scholen en

recreatieplekken, en hiervoor de samenwerking op te zoeken met partners waaronder het Bravis

Ziekenhuis Roosendaal en de scholen? Graag een toelichting.

6. Heeft u nog iets nodig van de gemeenteraad om ervoor te zorgen dat de bewustwording onder

de inwoners van de gemeente Roosendaalten aanzien van de gevaren van huidkanker en hoe men

zich hiertegen kan beschermen kan worden vergroot? Graag een toelichting.

Namens de fractie van GroenLinks,

Chahira Mediani



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Kan het college aangeven wat de gemeente Roosendaal momenteel doet op het gebied

van preventie ter voorkoming van huidkanker? Graag een toelichting.

Vanuit de gemeente Roosendaal zijn er onlangs gesprekken gevoerd met een van de bedrijven die

ook genoemd staat in het NOS artikel. A.d.h.v. die gesprekken heeft de gemeente vragen gesteld bij

de GGD over het onderuverp en mogelijke preventieve maatregelen. Ook hebben wij met onze

verengingsondersteuner gesprekken gevoerd over hoe we dit onderwerp onder de aandacht kunnen

brengen bij sportverenigingen.

2. ls het college van mening dat de gemeente een rol/taak heeft bij de preventie van

huidkanker? Graag een toelichting.

Het college wil advies van de GGD afi¡vachten over de rol van een gemeente betreffende dit

onderuverp.

ln een goede zonnebrandcrème zitten veel zonnefilters en antioxidanten. Dit maakt dat

zonnebrandcrèmes behoorlijk prijzig kunnen zijn en in de afgelopen jaren zijn de prijzen van

zonnebrandcrèmes nog verder gestegen, o.a. door hogere productiekosten en de verhoging van

energieprijzen en arbeidskosten. Dit -in combinatie met het feit dat alles vandaag de dag veel duurder

is- maakt dat zonnebrandcrèmes vaak niet bovenaan de boodschappenlijstjes staan óf dat het advies

om zich om de twee uur opnieuw in te smeren niet goed wordt gevolgd.

3. ls het college bekend met de voorbeelden omtrent het gratis verstrekken van

zonnebrandcrème door middel van zonnebrandpalen? Wat vindt het college van dit idee?

Het college wil het advies van de GGD afr¡vachten en volgt landelijke richtlijnen met betrekking tot

zonneprandpreventie.

4. Deelt het college de mening dat je door middel van zonnebrandpalen inwoners tegen de

zon beschermt en dat je op deze wijze bewustzijn creëert? Graag een toelichting.

Enerzijds deelt het college die mening, gezien iedere vorm van zichtbaarheid bewustwording kan

creeren. Maar ook hier wachten we het advies van de GGD & landelijke richtlijnen af.

5. ln het artikel van NOS Nieuws is ook te lezen dat het VieGuriZiekenhuis in Venlo-Venray

in samenwerking met het Koningin Wilhelmina Fonds voor de Nederlandse Kankerbestrijding
(KWF) en diverse gemeenten momenteel 120 basisscholen in Noord-Limburg van

zonnebrandcrème voorziet.

a. Wat vindt het college van een dergelijke samenwerking?

Het college vindt dit een mooie samenwerking, maar vindt dat dit initiatief vanuit de

scholen/ziekenhuizen zelf zou moeten komen.



b. Ziet het college mogelijkheden om in de zomerperiodes ook openbare zonnebrandpalen/
zonnebranddispensers in de gemeente Roosendaalte plaatsen bij onder andere scholen en

recreatieplekken, en hiervoor de samenwerking op te zoeken met partners waaronder het
Bravis Ziekenhuis Roosendaal en de scholen? Graag een toelichting.

Zie antwoord 3.

6. Heeft u nog iets nodig van de gemeenteraad om ervoor te zorgen dat de bewustwording
onder de inwoners van de gemeente Roosendaal ten aanzien van de gevaren van huidkanker
en hoe men zich hiertegen kan beschermen kan worden vergroot? Graag een toelichting.

Wanneer het college iets nodig heeft van de raad zal dat kenbaar worden gemaakt.
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